



قطر سينما
QATAR CINEMA

شركة قطر للسينما وتوزيع الأفلام (شركة مساهمة عامة)

(إعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة)

تعلن شركة قطر للسينما وتوزيع الأفلام، شركة مساهمة عامة، عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة (عضو تنفيذي / غير تنفيذي / مُستقل)، لشغل عدد (9) مقاعد به، لمدة ثلاث سنوات إعتباراً من مارس/2025م، وذلك وفقاً لقانون الشركات التجارية رقم (11) لسنة 2015م وتعديلاته اللاحقة، ونظام حوكمة الشركات المدرجة في السوق الرئيسية رقم (5) لسنة 2016م، وللنظام الأساسي للشركة.

سيُفتح باب الترشيح إعتباراً من يوم الخميس الموافق 23/يناير/2025م ولمدة عشر أيام تنتهي في يوم السبت الموافق 1/فبراير/2025م الساعة (4:00) مساءً، ويمكن للراغبين في الترشح الحصول على طلبات وشروط الترشيح، والمستندات المطلوبة من المقر الرئيسي للشركة الكائن في منطقة النجمة رقم (26)، الدائري الثالث، أثناء ساعات الدوام الرسمي من الساعة (8:00) صباحاً إلى الساعة (4:00) ظهراً، كل يوم عدا الجمعة.

شروط الترشيح :

يشترط في المتقدم للترشح لعضوية مجلس الإدارة:

1. ألا يقل عمره عن واحد وعشرين عاماً.
2. ألا يكون قد سبق الحكم عليه بعقوبة جنائية أو في جريمة مخلة بالشرف أو الأمانة أو جريمة من الجرائم المشار إليها في المادتين (334،335) من قانون الشركات التجارية، أو يكون قد قضى بإفلاسه، ما لم يكن قد رد إعتباره.
3. أن يكون مالكاً لعدد مئتين وخمسون ألف سهم من أسهم الشركة (250.000 سهم) تخصص لضمان حقوق الشركة والمساهمين والدائنين والغير عن المسؤولية التي قد تقع على أعضاء مجلس الإدارة، علماً بأن الأسهم المذكورة ستكون غير قابلة للتداول أو الرهن أو الحجز إلى أن تنتهي مدة عضوية المجلس ويصدق على ميزانية آخر سنة مالية قام فيها العضو بأعماله، ويُعفى المتقدم للترشح كعضو مُستقل من هذا الشرط.

المستندات المطلوب إرفاقها مع طلب الترشيح:

1. صورة من البطاقة الشخصية للعضو المرشح.
2. بيان أو شهادة صادرة من شركة قطر للإيداع المركزي للأوراق المالية، توضح عدد الأسهم المملوكة للعضو المرشح عند تقديم الطلب.
3. شهادة حسن سير وسلوك، صادرة من إدارة الأدلة والمعلومات الجنائية (وزارة الداخلية)، ويمكن للمرشح تقديم تعهد مكتوب بموافاة الشركة بالشهادة المطلوبة قبل إنعقاد اجتماع الجمعية العامة.
4. نسخة من السيرة الذاتية للمرشح لعضوية المجلس.
5. بالنسبة للمتقدم للترشح كعضو مُستقل، فإنه يُعفى من شرط تملك الأسهم، لكن يتعين عليه تقديم شهادة من شركة قطر للإيداع المركزي للأوراق المالية تُفيد عدم تملكه لأسهم في شركة قطر للسينما أو أن ما يملكه من أسهم يقل عن عدد (628.080) سهماً.

ملاحظة:

سيجرى الإلتخاب بجلسة الجمعية العامة العادية لشركة قطر للسينما وتوزيع الأفلام، والمقرر عقدها لإعتماد البيانات المالية للشركة لعام 2024م، وسوف نوافي المترشحين لعضوية المجلس وسائر المساهمين بمكان وتاريخ وساعة إنعقاد اجتماع الجمعية العمومية لاحقاً عبر موقع بورصة قطر والموقع الإلكتروني للشركة بالإضافة للإعلان في إحدى الصحف اليومية.

Qatar Cinema and Film Distribution Co (Public Shareholding Company)



قطر سينما
QATAR CINEMA

**announces the opening of nominations for
membership to the board of directors**

Qatar Cinema and Film Distribution Co (Public Shareholding Company) Announces the opening of nominations for membership of the board of directors (Executive / non-executive / independent member) to fill Nine seats for a period of three years with effect from March 2025, in accordance with Commercial Companies Law No. (11) of 2015, and Corporate Governance System for companies listed in the main market, No (5) of year 2016.

The nomination will be open from Thursday, January 23, 2025, for a period of ten days ending on Saturday, 1 February 2025 at 4: 00 pm. Candidates can obtain the applications and conditions of the nomination and the required documents and fill the form from the headquarter of the company located in the Najma area No. (26) Third Ring, during working hours from 8:00 am to 4:00 pm every day except Friday.

Conditions for candidate to be member of board of Directors:

1. A candidate shall not be less than twenty-one years old
2. He has not been sentenced to a criminal penalty or a crime against honor, integrity or any of the crimes referred to in the articles (334 & 335) of the Commercial Companies Law or if he has been sentenced to bankruptcy unless he has been later on rehabilitated
3. The candidate must own two hundred fifty thousand shares of the company,s stock (250,000 shares) allocated to guarantee the rights of the company, shareholders, creditors, and third parties against any liabilities that may arise for the members of the Board of Directors. knowing that the aforementioned shares shall be non-transferable, non-pledgeable, and non-attachable until the term of board membership ends and the financial statements for the last fiscal year in which the member performed their duties are approved. The applicants for nomination as an independent member is exempt from this condition.

Documents required to be attached to the nomination application:

1. A copy of the nominee,s personal identification card.
2. A statement or certificate issued by Qatar Central Securities Depository, indicating the number of shares owned by the nominee at the time of application submission.
3. Certificate of Good Conduct, issued by the Criminal Evidence and Information Department (Ministry of Interior), and the candidate may submit a written undertaking to provide the company with the required certificate prior to the convening of the General Assembly meeting.
4. A copy of the nominee,s curriculum vitae.
5. For candidates applying for nomination as independent members, they are exempt from the share ownership requirement; however, they must provide a certificate from Qatar Central Securities Depository confirming that they do not own shares in Qatar Cinema or that their ownership is less than (628.080) shares.

Note:

The election will be held at the ordinary general assembly meeting of Qatar Cinema and Film Distribution Company, scheduled for the approval of the company,s financial statements for the year 2024. We will inform the candidates for membership of the board of directors and all shareholders with the location, date, and time of the general assembly meeting later through Qatar Stock Exchange website and the company,s official website, in addition to an announcement in one of the daily newspapers.